
Zápis číslo 10 
ze zasedání zastupitelstva obce Kamenec u Poličky,  

které se konalo 29. listopadu 2004 v budově Obecního úřadu 
 

Přítomni:  Červený František, Cacková Miloslava, Doležal Jiří, Jiruše Josef, Macků Jiří,             
Martinů Ladislav, Popelková Hana, Stříteřská Viktorie a  Šváb Petr,  
Ostatní občané dle prezenční listiny. 
 
Ověřovatel zápisu: Červený František a Viktorie Stříteřská 
Jednání bylo zahájeno v 19.10 a ukončeno ve 20.45 hod. 
 
Program:  1) Kontrola usnesení z minulého zasedání 
   2) Projednání a schválení úpravy rozpočtu pro rok 2004 

  3) Projednání a schválení vyhlášky o poplatku za komunální odpad pro rok                 
                 2005 

  4) Projednání a schválení rozpočtového provizoria pro leden a únor roku 2005 
  5) Návrhy akcí do rozpočtu roku pro rok 2005 

6) Projednání žádosti na povolení stavby na pozemku, který není určen   pro    
    bytovou výstavbu 
7) Ostatní 
8) Usnesení 
 

1) Starosta  provedl kontrolu usnesení ze zasedání, které se konalo 31. 8. 2004. Byly za- 
hájeny přípravné práce na setkání rodáků a přátel naší obce. Návrh znaku obce 
zpracovává ředitel Okresního archivu v Litomyšli Mgr. Oldřich Pakosta. Dosavadní 
návrhy, které nám poslal nebyly schváleny. Začátkem prosince má poslat další 
návrhy.  
Byl učiněn dotaz v televizi Prima na možnost rozšíření jejich vysílání na z televizního 
zesilovače, který je v naší obci. Postupně se bude přecházet na digitální vysílání. 
Televizním stanicí se proto již nedávají potřebné kmitočty na rozšíření stávajícího 
způsobu vysílání. 

2) V navržené úpravě rozpočtu pro letošní rok se příjmové i výdajové položky zvyšují o  
59,- tis. Kč. K návrhu nebyly připomínky. 

3) Obdrželi jsme návrh ceny za svoz a likvidaci komunálního odpadu od TS města a. s. 
Bystřice n. Pernštejnem, která činí 405,- Kč/osobu včetně DPH. Od firmy LIKO 
Svitavy, a. s. je nabídka pro příští rok ve výši 468,- Kč/osobu. Zastupitelstvo rozhodlo 
i pro rok 2005 pro firmu TS města a.s. Bystřice nad Pernštejnem. Stanovilo cenu pro 
obyvatele 410,- Kč. Od poplatku budou opět osvobozeny osoby, které do 31. 12. 2004 
nedosáhnou věku 18 let. Od poplatku bude také osvobozena osoba, která bude celý 
rok 2005 v zahraničí. Toto osvobození bude však možné jen na základě žádosti. 

       4)  Rozpočet pro  rok 2005 bude projednáván a schvalován až v únoru. Je proto potřeba,  
      aby do schválení rozpočtu byla přijata rozpočtová provizoria. Celkové příjmy za      

leden a únor by měly činit 495 tis. Kč, celkové výdaje za tyto dva měsíce by měly 
činit  223 tis Kč. K návrhu nebyly připomínky. Podrobný rozpis úpravy rozpočtu pro 
letošní rok i rozpis rozpočtového provizoria jsou v příloze tohoto zápisu. 

5) V roce 2005 se počítá s opravou místních komunikací od čp. 1 po čp. 11 a od tírny po 
čp. 51. a vybudování kanalizace k novým rodinným domům u vysílače. Rekonstrukce 
sociálního zařízení v areálu Pod lipou se bude provádět za předpokladu, že na tuto 
akci dostane obec nějakou dotaci. V diskusi potom vzešly návrhy na koupení malého 
traktoru a návrh na zatrubnění příkopu u silnice od čp. 67 po čp. 137. 



6) Pan ing. Luboš Nikl poslal žádost na převedení pozemkové parcely č. 1599 na 
stavební parcelu. Jedná se o pozemek u domu čp. 13. Je to však až za hranicí, která je 
určena v návrhu územního plánu k zastavění. Zastupitelstvo obce  proto nesouhlasí, 
aby se na tomto pozemku stavělo. 

7) Dostali jsme žádost na finanční příspěvek pro Evangelický sbor v Poličce na opravu 
střechy jejich kostela. Zastupitelstvo obce schválilo finanční příspěvek ve výši 15 tis. 
Kč. Další žádost byla od Sdružení rodičů a přátel postižených dětí Kamínek. Tomuto 
sdružení bude poskytnuta podpora ve výši 3 tis. Kč. Třetí žádost byla od 
salesiánského střediska mládeže v Sebranicích. Této organizaci v příštím roce dá naše 
obec 2 tis. Kč. 
Zastupitelstvo obce také souhlasilo s tím,  aby starosta podepsal smlouvy o poskytnutí 
podpory při rozšíření STL plynovodu u vysílače. 
Z obou stran mostu u budovy OÚ budou instalována svodidla. Topol, který je v těsné 
blízkosti mostu bude skácen. Lípa, která je vedle, bude odborně ošetřena. Není jasné, 
na kterém pozemku roste lípa mezi domem čp. 80 a čp. 180. Lípa v dolní části hnije a 
je proto nebezpečí, že by se mohla zlomit. Zastupitelstvo navrhuje, aby se na 
nákladech spojených se skácením podílely tři strany, a to obec, Lorencovi a 
Čechmánkovi. U domu čp. 100 teče přes silnici voda, která namrzá. Je zde v době 
mrazů velmi nebezpečný úsek hlavně pro cyklisty a chodce. Požádat Správu a údržbu 
silnic o řešení. 

8) Usnesení: 
a) Zastupitelstvo obce schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2004 o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. V příštím roce bude tuto 
činnost v naší obci opět zajišťovat firma TS města a. s. Bystřice n. 
Pernštejnem. S tímto rozhodnutím souhlasilo 8 členů zastupitelstva obce.  
Poplatek pro jednu osobu za rok činí 410,- Kč. Od poplatku jsou osvobozeny          
děti, které do 31. 12. 2004 nedosáhly věku 18 let. Poplatek nemusí také platit 
osoby, které jsou celý rok v zahraničí. O prominutí poplatku však musí 
požádat písemnou formou. 

b) Zastupitelstvo obce souhlasí s úpravou rozpočtu pro letošní rok a rozpočtovým            
provizoriem pro leden a únor roku 2005. 

     c)    Zastupitelstvo obce souhlasilo s tím, aby do rozpočtu pro rok 2005 byly zařa-     
zeny příspěvky pro opravu kostela Evangelického sboru v Poličce ve výši 15 
tis. Kč, pro Sdružení rodičů postižených dětí Kamínek 3 tis. Kč a pro Salesián- 
ské středisko v Sebranicích 2 tis. Kč. 

d) Zastupitelstvo souhlasí s tím, aby obec žádost pana ing. Nikla na stavební   
parcelu, která není v územním plánu navržena k bytové výstavbě, zamítla.                                

e) Zastupitelstvo obce souhlasí s podpisem smlouvy na finanční příspěvek 
s VČP, a. s. na rozšíření STL plynovodu a zhotovení čtyř domovních přípojek 
u vysílače. 

 f)   Zastupitelstvo obce souhlasí s instalací svodidel z obou stran mostu u OÚ    
      dále souhlasí se skácením topolu, který roste v těsné blízkosti mostu a s  

odborným ošetřením lípy, která je vedle.  
g)  Zastupitelstvo navrhuje jednat s Lorencovými a Čechmánkovými o společném  

 financování skácení lípy mezi domem čp. 80 a čp. 180. 
                          
 
 

V Kamenci u Poličky 3. 12. 2004    
Zapsal: Petr Šváb            

 


